

CMHNC-630W



- ✔ 适配智能远程集中控制系统 (NCCS)
 - ✔ 使用两个315W陶瓷金卤灯, 光谱达到植物生长的最佳效果
 - ✔ 根据陶瓷金卤灯的特性, 独特设计的反光灯罩使光照更均匀, 非常适用于大型商业种植
 - ✔ 低频输出等特性, 完美匹配陶瓷金卤灯, 提高灯泡的效率和使用寿命
 - ✔ 反光灯罩材料使用德国安铝, 反光率达97%, 最大效率利用光源
 - ✔ 随机启动、开短路、过欠压、过温保护, 可模拟自然日升日落情景调光
 - ✔ 兼容园艺市场上高光效的3K 或4K 315W陶瓷金卤灯
-
- ✔ Apply to intelligent remote cloud control system (NCCS)
 - ✔ Can light 2pcs CMH lamp at the same time to provide best spectrum and maximum range to meet the requirements of light for plant growth
 - ✔ The reflector is optically designed base on CMH lamp feature to give a balanced footprint and is perfect in larger grow environments
 - ✔ It is perfectly of CMH lamp to match low frequency output, and improve efficiency and life cycle
 - ✔ To match the best 97% ALANOD reflective material to improve Max rate of light source
 - ✔ Come with Random Start, open/short circuit, over temp protection and smart Dimming as simulated sunlight function
 - ✔ CMH fixtures can use any 315W 3K or 4K horticultural lamp from all the leading quality brands

功率/ Power : 315Wx2
 输入电压/ Input : 120V-240V/277V
 输入频率/ Input frequency : 50HZ - 60HZ
 功率因数/ Power factor : ≥ 0.99

总谐波/ THD : $\leq 10\%$
 工作温度/ Operating temperature : $-20^{\circ}\text{C} \sim +50^{\circ}\text{C}$
 尺寸/ Size : 70.0x29.5x21.0 cm
 重量/Weight : 5.5KG

